

东珠生态环保股份有限公司

2020年第一季度报告正文

一、重要提示 1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

Table with financial data for Dongzhu Ecological Environment Protection Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q1 2020 and Q1 2019.

Table showing non-recurring items and their impact on profit, such as government subsidies and asset disposal gains.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股东(或无限售条件股)

Table listing shareholders and their shareholdings for Dongzhu Ecological Environment Protection Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

贵州盘江精煤股份有限公司

2020年第一季度报告正文

一、重要提示 1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

Table with financial data for Guizhou Panjiang Precious Coal Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q1 2020 and Q1 2019.

Table showing non-recurring items and their impact on profit for Guizhou Panjiang Precious Coal Co., Ltd.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股东(或无限售条件股)

Table listing shareholders and their shareholdings for Guizhou Panjiang Precious Coal Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

一、重要提示 1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

1.2 公司全体董事出席董事会审议季度报告。公司于2020年4月27日召开第三届董事会第十八次会议...

Table with financial data for Zhejiang Bada Precision Engineering Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q1 2020 and Q1 2019.

Table showing non-recurring items and their impact on profit for Zhejiang Bada Precision Engineering Co., Ltd.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股东(或无限售条件股)

Table listing shareholders and their shareholdings for Zhejiang Bada Precision Engineering Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

浙江百达精工股份有限公司

2020年第一季度报告正文

Table with financial data for Zhejiang Bada Precision Engineering Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q1 2020 and Q1 2019.

Table showing non-recurring items and their impact on profit for Zhejiang Bada Precision Engineering Co., Ltd.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股东(或无限售条件股)

Table listing shareholders and their shareholdings for Zhejiang Bada Precision Engineering Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

1.1 控股股东、实际控制人、董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

1.2 公司全体董事出席董事会审议季度报告。公司于2020年4月27日召开第三届董事会第十八次会议...

Table with financial data for Guizhou Panjiang Precious Coal Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q1 2020 and Q1 2019.

Table showing non-recurring items and their impact on profit for Guizhou Panjiang Precious Coal Co., Ltd.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股东(或无限售条件股)

Table listing shareholders and their shareholdings for Guizhou Panjiang Precious Coal Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

公司名 贵州盘江精煤股份有限公司 法定代表人 翁国晶 日期 2020年4月27日